
Rodičovské združenie pri Základnej škole v Prievidzi  
 

sídlo: Rastislavova 416/4, 971 01 Prievidza 
IČO:  37922955 
č. účtu: 2621050587/1100 (Tatrabanka a.s.) 
    

web: www.zsrastislavovapd.edupage.org  e-mail:    cholevova@changecomputer.sk 

ZÁPISNICA 
z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova 

zo dňa 10.6.2019 

 
 
 

Dátum: V Prievidzi dňa 13.6.2019     Počet prítomných: 
zástupcovia tried - 23 

hostia - 6 
 

 

PROGRAM: 

1. Privítanie predsedov triednych aktívov a zástupcov školy 

2. Predstavenie novej riaditeľky školy 

3. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami 

4. Projekt Fit zóna 

5. Plány riaditeľky školy v novej funkcii 

6. Dotazy rodičov, diskusia, hlasovanie o uznesení č.1 

7. Záver 

 

 
1. bod: 

 
Predsedníčka privítala všetkých prítomných na plenárnom zasadnutí Rodičovského združenia a oboznámila 

ich s programom. Plenárneho zasadnutia sa zúčastnilo 23 členov RZ. Zároveň informovala zúčastnených o 

svojom poslednom zasadnutí vo funkcii predsedníčky RZ.  

                   
2. bod: 

 

Predsedníčka predstavila a privítala novú riaditeľku školy pani PhDr. Katarínu Machovú, ktorá sa ujala svojej 

funkcie 1.4.2019. 

 
3. bod: 

 
Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ za obdobie 01.01.2019 – 31.05.2019  bola poskytnutá 

zúčastneným k nahliadnutiu prostredníctvom kolovania. Nový stav bude vypracovaný ku dňu 31.8.2019.   
 

4. bod: 
 

Pani Ďurinová (4.B, 3.A) predstavila projekt banky Raiffeisen - „Fit zóna“, prostredníctvom ktorého je 
možné získať 1.000 Eur na vytvorenie športoviska na škole. Poprosila rodičov o hlasovanie, aby ZŠ 
Rastislavova mala možnosť tieto finančné prostriedky vyhrať. Odkaz sa nachádza na stránke školy ako aj na 
FB RZ.  

 
5. bod: 
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Pani riaditeľka v skratke predstavila svoje plány v novej funkcii. Chod školy hodnotí ako dobre fungujúci a 
chce pokračovať v naštartovanom trende. Slabiny vidí v kultúre školy – vzťahu školy verzus  zriaďovateľ či 
riaditeľ verzus učitelia. Pozitíva vidí v kvalitných žiakoch, z ktorých 8 získalo v 12 kategóriách v tomto školskom 
roku rôzne ocenenia. Taktiež výsledky monitoru hovoria o kvalitnom systéme vzdelávania. Deväť detí odišlo na 
osemročné gymnázia.   

Škola má k dispozícií 70 tis. Eur, z ktorých chce počas leta vymeniť okná na 3 pavilónoch severnej strany 
budovy. Ak sa podarí, plánuje sa investovať aj do zatekajúcich a prefukujúcich spojovacích chodieb. Taktiež 
bude zakúpený nový nábytok a videotechnika.   

Špeciálneho pedagóga sa škole zatiaľ nepodarilo nájsť. Nateraz pomáhajú asistenti, pretože škola má 43 detí 
s problémom vzdelávania.  

Projekt duálneho vzdelávania - škola začala spolupracovať s firmou Brose, ktorá chce začať vychovávať 
svojich budúcich zamestnancov už na základných a stredných školách.     

Do svojho vzdelávacieho programu chce škola zaradiť projekt AdTech – získanie  3D skenera. 
Pani riaditeľka informovala o získaní 300 Eur z Raiffeisen banky prostredníctvom zapojenia sa do projektu 

Učenie a relax v átriu cez p. Ďurinovú (4.B, 3.A).   
 

6. bod: 
 

Pripomienky rodičov 

 
p- Trgiňová (5.C) – vyučovanie slovenského jazyka                         
p. Benčová (8.A) – rodičia boli spokojní s pani učiteľkou Bilčíkovou ako triednou učiteľkou a radi by tento 

stav ponechali aj v deviatom ročníku. 
p. Sovová (2.A), (5.A) – poznámka, akým spôsobom sa bude v novom školskom roku odhlasovať strava ak 

dieťa cez noc ochorie. Je nutné dodržiavať VZN mesta Prievidza. V prípade nedodržania pravidiel, ak vznikne 
dlh, sa bude vymáhať od rodičov. Návrh depozitu sa mestu nepáčil. p. Jaroslav Žiak chce prediskutovať aj 
otázku termínu pre dobíjanie čipov – do 25. augusta? Pani riaditeľka nechce kupovať predražené čipy a čítačky, 
ale viac sofistikované riešenie, ktorým by sa dala vyriešiť aj otázka kontroly dochádzky a elektronickej žiackej 
knižky. ( systém ASC agenda). Všetky informácie ohľadom stravy budú včas zverejnené na stránke školy. 
 Po spoločnej diskusii rodičov k novému systému stravovania padol návrh, aby sa pri prvej splátke 
stravného uhradilo aj dobrovoľné navýšenie k platbám, aby sa predišlo exekúciám. Vedúca školskej jedálne bude 
robiť zúčtovanie 1x do mesiaca, ale preplatky bude vracať len 1xročne. K danému uzneseniu bolo vyvolané 
hlasovanie. 
 
Hlasovanie o uznesení č. 1  - prvotná platba navýšená o dobrovoľné navýšenie k platbám  
    -  požiadavka RZ na zriaďovateľa o možnosti odhlasovania obeda do 7:30 ráno 

 
Za hlasovalo:   22 zástupcov tried 

Proti hlasovalo:  0 zástupcov tried 

Hlasovania sa zdržalo:  1 zástupca triedy 

 
 p. Švecová (8.C), (2.B) – rodičia navrhujú, aby sa termín rodičovského združenia presunul na koniec 
mája, pretože teraz sa na prospechu detí už nedá nič zmeniť. Frekvencia im vyhovuje.  
 
 p. Ďurinová (5.B, 3.A) – navrhuje preveriť sortiment predávaný v bufete kvôli alergickej reakcii dieťaťa 
na „sladkosti z Číny“. 
 8.C – rodičia navrhujú zaradiť ako záujmový útvar prípravu na monitor. Pozitívne vnímajú zachovanie 
troch deviatych tried. Vyjadrenie pani riaditeľky : príprava na monitor zvykne bývať, no nedá sa to zaručiť. Čo 
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sa týka počtu tried, v budúcom školskom roku bude o triedu viac. Tri triedy prvákov nahrádzajú 2 triedy 
deviatakov. Nutne sa hľadá učiteľ matematiky. 
 
 p. Pastieriková (4.B) – opakovaná požiadavka rodičov o púšťanie detí cestujúcich z okolia Prievidze do 
priestorov školy pred 07:30 kvôli zime. Vyjadrenie pani riaditeľky: budeme problém riešiť. 
 
 p. Cholevová – stará požiadavka a vybavenie WC mydlom a toaletným papierom. Frekvencia RZ 
vyhovuje. Vyjadrenie vedenia  školy: dávkovače na mydlo sú, preverí sa prečo sa mydlo nedopĺňa. Čo sa týka 
toaletného papiera, je to pravdepodobne nereálne kvôli nevyhovujúcemu stavu odpadov a nedisciplinovanosti 
žiakov. 

  
 

7.      bod: 
 

Záver 
 
 
 
 
Vypracovala: Ing. Miriam Pastieriková            Overila: Ing. Stanislava Cholevová 
 
Príloha č. 1 : Prezenčná  listina  plenárneho zasadnutia RZ 
Príloha č. 2 : Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami 

  


